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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 5/2023 
Město Jeseník 

datum: 9. 11. 2023, čas: 15:00 - anonymizovaná verze zápisu 

Prezence:  

Přítomni: 

(21) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří 

Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba, Jiří 

Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Vít Kocuba, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák 

dipl. um. 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (0) 

Hosté:   

Předsedající: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Přítomno je 21 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Jednání zahájeno 09.11.2023 v 15:00:19 

1. Volba pracovní komise (bod číslo 1) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:02:42 (zvuk. záznam 0:02:13 - 0:03:12) 

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí 

Návrhová komise:  - 

Mandátová a volební komise:  - 

Ověřovatelé: Ing. Dagmar Ponechalová, Roman Kaderka 

Diskuze zahájena v 15:02:42 

Hlasování 

pro: 

(20) Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Šarman, Ing. Václav Urban, Jiří Juráš, Mgr. Bc. Zdeňka 

Blišťanová, Ing. Tibor Macík, Jiří Jelínek, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Radomír Kuba, Lubomír Věstinský, Ing. Eva Jedličková, 

Ing. Jana Konvičková, Tomáš Vlazlo, Bc. Vendula Sukupová, Roman Kaderka, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. Romana Grosičová 

Bráblíková, Mgr. Martina Seidlerová, Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (1) Ing. Dagmar Ponechalová 

nehlasoval: (0) 

Návrh byl přijat 
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:03:41 

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:03:48 (zvuk. záznam 0:03:19 - 0:09:54) 

Program jednání 
1. Volba pracovní komise 

2. Schválení programu jednání 

3. Zápis ze 7. zasedání finančního výboru 

4. Zápis z 5. zasedání kontrolního výboru 

5. Přehled veřejných zakázek 2023 administrovaných Oddělením investic 

6. 5. změna rozpočtu města na rok 2023 

7. Smlouva o kontokorentním úvěru 

8. Dotace z rozpočtu města na rok 2023 

9. Dotace z rozpočtu města na rok 2024 

10. Evaluace akčního plánu 2022-23 

11. Členství města Jeseník v asociaci Národní síť Zdravých měst ČR 

12. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o zákazu konzumace alkoholických nápojů a žebrání na 

veřejných prostranstvích 

13. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místím poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

14. Obecně závazná vyhláška města Jeseník, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném 

prostranství ve městě Jeseník a vymezují prostory pro volné pobíhání psů 

15. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o zřízení Městské policie Jeseník 

16. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku z pobytu 

17. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku ze psů 

18. Obecně závazná vyhláška města Jeseník, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 2/2014 ze dne 11. 

9. 2014 o Omezení propagace některých sázkových her, loterií a jiných podobných her. 

19. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku za povolení k vjezdu s motorovým 

vozidlem do vybraných míst a částí měst 

20. Informace o činnosti VaK - Vodovody a kanalizace, a. s. 

21. Informace o činnosti TSJ 

22. Úplatné nabytí pozemků v k.ú. Jeseník, ul. Tovární 

23. Úplatné nabytí pozemku parc. č. 2148/6 v k.ú. Jeseník od České republiky - Úřadu pro zastupování státu 

ve věcech majetkových 

24. Žádost o prodej pozemku parc. č. 1742 v k.ú. Jeseník - zahrádky ul. Kalvodova 

25. Prodej pozemků - zahrádky v k.ú. Bukovice u Jeseníka 

26. Dodatek č. 1 Smlouvy o vybudování technické a dopravní infrastruktury a budoucím převodu 

vlastnického práva k ní a souvisejícím pozemkům na město Jeseník (MJ-SML/0265/2022) 

27. Prodloužení termínu k dokončení stavby na pozemku parc. č. 1313/44 v k.ú. Bukovice u Jeseníka, 

lokalita „Za Podjezdem" 

28. Žádost o prominutí části platby, nebo splátkový kalendář Společenství vlastníků domu č. p. 1041 

Tyršova ulice. 

29. Různé 

Diskuze zahájena v 15:03:48 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - navrhuje stažení bodu č. 11. - z důvodu nutnosti dopracování materiálu a 

bodů č. 12., 17. a 19. z důvodu připomínkování těchto OZV Ministerstvem vnitra. OZV budou předloženy 

na příští zasedání ZM. 

Jiří Juráš - navrhuje doplnění bodu " Odvolání a volba člena rady města Jeseník"  a jeho zařazení za bod č. 

10.  
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V 15:09:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky s násl. změnami: 

- stahuje se bod č. 11. Členství města Jeseník v asociaci Národní síť Zdravých měst ČR, 

- stahuje se bod č. 12. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o zákazu konzumace alkoholických 

nápojů a žebrání na veřejných prostranstvích, 

- stahuje se bod č. 17. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku ze psů 

- stahuje se bod č. 19. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku za povolení k 

vjezdu s motorovým vozidlem do vybraných míst a částí měst. 

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Lubomír Věstinský, Bc. Tereza Vodáková, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Tibor Macík, Ing. 

Dagmar Ponechalová, Ing. Václav Urban, Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana Grosičová 

Bráblíková, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš Vlazlo, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Roman Kaderka, 

Jiří Jelínek, Ing. Eva Jedličková, Bc. Miroslav Táborský, Vít Kocuba, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-114-5/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (9. 11. 2023) 

V 15:10:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

-Změna programu: 

doplňuje se bod č. 30 - odvolání a volba člena rady města Jeseník a zařazuje se za bod č. 10. 

Hlasování 

pro: 
(11) Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková, Lubomír Věstinský, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Radomír Kuba, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský 

proti 
(9) Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana 

Grosičová Bráblíková, Roman Kaderka, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš Vlazlo, Jiří Jelínek 

zdržel se: (1) Jiří Šarman 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-115-5/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (9. 11. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:10:23 

3. Zápis ze 7. zasedání finančního výboru (bod číslo 3) 

Předkladatel: Ing. Radomír Kuba 
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:11:35 (zvuk. záznam 0:11:06 - 0:13:03) 

Diskuze zahájena v 15:11:35 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Radomír Kuba - představil projednávaný bod.  

V 15:13:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Radomír Kuba") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis ze 7. zasedání finančního výboru. 

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Tibor Macík, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Eva Jedličková, Ing. Václav Urban, Bc. 

Tereza Vodáková, Jiří Juráš, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Lubomír Věstinský, Ing. Radomír 

Kuba, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Šarman, Jiří Jelínek, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Bc. Miroslav 

Táborský, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Vít Kocuba, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-116-5/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: 23. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:13:32 

4. Zápis z 5. zasedání kontrolního výboru (bod číslo 4) 

Předkladatel: Jiří Jelínek 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:13:37 (zvuk. záznam 0:13:08 - 0:14:09) 

Diskuze zahájena v 15:13:37 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Jiří Jelínek - představil projednávaný bod. 

V 15:14:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jiří Jelínek") v tomto znění: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 5. zasedání kontrolního výboru konaného  dne 17. 10. 

2023 a zprávu z kontroly hospodárnosti vynaložených nákladů na revitalizaci pásu zeleně na 

Masarykově náměstí. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Tibor Macík, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Šarman, Ing. 

Dagmar Ponechalová, Ing. Eva Jedličková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír 

Věstinský, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Ing. Jana Konvičková, Roman 

Kaderka, Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Václav Urban, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-117-5/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (9. 11. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:14:38 

5. Přehled veřejných zakázek 2023 administrovaných Oddělením investic (bod 

číslo 5) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:14:44 (zvuk. záznam 0:14:15 - 0:16:27) 

Diskuze zahájena v 15:14:44 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 5 - Přehled veřejných zakázek 2023 

administrovaných Oddělením investic na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:16:56 

6. 5. změna rozpočtu města na rok 2023 (bod číslo 6) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:17:01 (zvuk. záznam 0:16:32 - 0:30:20) 

Diskuze zahájena v 15:17:01 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod. 

V 15:30:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje 5. změnu rozpočtu města na rok 2023 spočívající v rozpočtových 

opatřeních č. 273/2023 – 289/2023, kterou se příjmy zvyšují 

 

o 7 668 450,25 Kč, výdaje se zvyšují o 12 412 594,25 Kč, financování se zvyšuje o 4 744 144,--  Kč a 

celkový objem rozpočtu se upravuje na 562 182 039,58 Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Tibor Macík, Jiří Jelínek, Jiří Šarman, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Ing. Václav Urban, Ing. Eva Jedličková, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Juráš, Roman Kaderka, Ing. Jana 

Konvičková, Bc. Vendula Sukupová, Tomáš Vlazlo, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Miroslav Táborský, Ing. Radomír 

Kuba, Vít Kocuba, Lubomír Věstinský, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Martina Seidlerová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

http://www.usneseni.cz/


6 / 28 

20. 11. 2023 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2023 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-118-5/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: 9. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:30:49 

7. Smlouva o kontokorentním úvěru (bod číslo 7) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:30:59 (zvuk. záznam 0:30:30 - 0:34:35) 

Diskuze zahájena v 15:30:59 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod. 

V 15:34:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města  schvaluje přijetí kontokorentního úvěru ve výši 50 mil. Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Jelínek, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Bc. Zdeňka 

Blišťanová, Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Radomír Kuba, Jiří Šarman, 

Lubomír Věstinský, Tomáš Vlazlo, Ing. Václav Urban, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Jana Konvičková, Roman Kaderka, Bc. 

Vendula Sukupová, Bc. Miroslav Táborský, Vít Kocuba, Jiří Juráš, Ing. Eva Jedličková 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-119-5/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: 23. 11. 2023 

V 15:34:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o úvěru reg. č. 846/23-120 VL se společností 

UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a.s., sídlem Praha 4 - Michle, Želetavská 1525/1, PSČ 

140 92,IČO 64948242. 

Hlasování 

pro: 

(21) Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Eva Jedličková, Ing. Václav 

Urban, Ing. Tibor Macík, Tomáš Vlazlo, Jiří Jelínek, Jiří Šarman, Ing. Jana Konvičková, Lubomír Věstinský, Roman Kaderka, 

Václav Dvořák dipl. um., Ing. Radomír Kuba, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Vendula Sukupová, 

Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Juráš, Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský 

proti (0) 

zdržel se: (0) 
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nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-120-5/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: 23. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:35:04 

8. Dotace z rozpočtu města na rok 2023 (bod číslo 8) 

Předkladatel: Ing. Tibor Macík 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:35:14 (zvuk. záznam 0:34:45 - 0:47:29) 

Diskuze zahájena v 15:35:14 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Tibor Macík - představil projednávaný bod. 

Ing. Václav Urban - pokud bude částka schválená, jak bude financování FK probíhat v příštích letech? 

Milan Jurčák - FK Jeseník - dlouhodobě se snaží najít sponzory. Sehnali generálního sponzora, který 

přispívá na provoz klubu, dále vyjednali sponzorské dary, mají dvouletou smlouvu s obcí apod. Zvýšili i 

příspěvky všech členů klubu, kterých je téměř 300. V příštích letech by tuto částku v individuální dotaci 

opět uvítali, jelikož náklady neustále rostou a nejsou schopni klub ufinancovat sami. Žádají o dotace na 

kraji, NSA, a dotační programy hlídají.  

Ing. Radomír Kuba - kolik dětí je jesenických? 

Milan Jurčák - asi 85%. Soutěže jako U12, U13 nelze hrát jen s Jesenickými odchovanci. Aby sehnali 

kvalitní hráče do této soutěže, je nutné družstvo složit v rámci okresu.  

Ing. Tibor Macík - projevil se v klubu systém Corrency?  

Milan Jurčák - FK zapojený je, ale nemá konkrétnější informace. 

V 15:46:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí daru a uzavření darovací smlouvy na částku 100.000,- Kč 

s žadatelem: Hasičský záchranný sbor Olomouckého kraje, se sídlem v Olomouci, Schweitzerova 91, 

PSČ 779 00,  IČ: 70885940, na pořízení policového regálového systému. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Tibor Macík, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Eva Jedličková, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Václav Urban, Bc. 

Tereza Vodáková, Jiří Jelínek, Lubomír Věstinský, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Roman Kaderka, Tomáš Vlazlo, Bc. 

Miroslav Táborský, Ing. Jana Konvičková, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Šarman, Ing. Radomír Kuba, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Jiří Juráš, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Vít Kocuba, Bc. Vendula Sukupová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-121-5/23 

zodpovídá:   
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termín: IHNED (9. 11. 2023) 

V 15:47:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace a uzavření příslušné smlouvy na částku 515.000,- 

Kč s žadatelem: Krytý bazén Česká Ves, příspěvková organizace, se sídlem  Česká Ves, Jesenická 

235, IČ: 712 39 545, na částečnou úhradu nákladů spojených s provozem krytého bazénu. 

Hlasování 

pro: 

(21) Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Jelínek, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Juráš, Ing. 

Tibor Macík, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Eva Jedličková, Bc. Vendula Sukupová, Jiří Šarman, Ing. Václav Urban, Ing. Jana 

Konvičková, Lubomír Věstinský, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Václav Dvořák dipl. um., Roman Kaderka, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Vít Kocuba, Tomáš Vlazlo, Ing. Radomír Kuba, Bc. Miroslav Táborský 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-122-5/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (9. 11. 2023) 

V 15:47:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace a uzavření příslušné smlouvy na částku 

775.000,-  Kč s žadatelem: FK Jeseník, z.s., se sídlem  Jeseník, Dukelská 498/19, IČ: 265 70 83, na 

podporu nově vzniklých žákovských družstev v divizi. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Eva Jedličková, Jiří Jelínek, Jiří Juráš, 

Jiří Šarman, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Martina Seidlerová, Lubomír Věstinský, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana 

Konvičková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Ing. Radomír Kuba, Václav Dvořák dipl. um., Vít Kocuba, Roman Kaderka 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-123-5/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (9. 11. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:47:58 

9. Dotace z rozpočtu města na rok 2024 (bod číslo 9) 

Předkladatel: Ing. Tibor Macík 
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:48:04 (zvuk. záznam 0:47:35 - 0:51:49) 

Diskuze zahájena v 15:48:04 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Tibor Macík - představil projednávaný bod.  

V 15:51:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Jeseník pro rok 

2024. 

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Juráš, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, 

Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um., Lubomír Věstinský, Bc. 

Vendula Sukupová, Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo, Ing. Eva Jedličková, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Miroslav Táborský, 

Ing. Jana Konvičková, Ing. Radomír Kuba, Vít Kocuba, Jiří Šarman, Roman Kaderka 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-124-5/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (9. 11. 2023) 

V 15:52:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města vyhlašuje následující dotační programy pro rok 2024: 

Dotační program na podporu sportu – jednorázové akce (rok 2024), 

Dotační program SPORT 2024 – celoroční činnost sportovních organizací, 

Dotační program na podporu kultury, vzdělávání a volnočasových aktivit – jednorázové akce (rok 

2024), 

Dotační program na podporu poskytování sociálních služeb (rok 2024). 

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Šarman, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Eva Jedličková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Tibor Macík, Ing. 

Radomír Kuba, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš 

Vlazlo, Jiří Juráš, Lubomír Věstinský, Bc. Miroslav Táborský, Bc. Vendula Sukupová, Roman Kaderka, Ing. Jana Konvičková, 

Václav Dvořák dipl. um., Vít Kocuba, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Václav Urban 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-125-5/23 

zodpovídá:   
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termín: IHNED (9. 11. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:52:18 

10. Evaluace akčního plánu 2022-23 (bod číslo 10) 

Předkladatel: Tomáš Vlazlo 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:52:27 (zvuk. záznam 0:51:58 - 0:54:52) 

Diskuze zahájena v 15:52:27 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Tomáš Vlazlo - představil projednávaný bod. 

V 15:55:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města Jeseník schvaluje dokument Vyhodnocení plnění aktivit Akčního plánu rozvoje 

města Jeseník za období 11/2022-11/2023 včetně přílohy „Akční plán rozvoje města Jeseník na 

období 11/2022 - 11/2023_tabulkové vyhodnocení“. 

Hlasování 

pro: 

(19) Jiří Jelínek, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Jiří 

Juráš, Bc. Tereza Vodáková, Tomáš Vlazlo, Ing. Tibor Macík, Ing. Dagmar Ponechalová, Roman Kaderka, Václav Dvořák dipl. 

um., Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Jiří Šarman, Ing. Václav Urban, Bc. Miroslav 

Táborský, Ing. Jana Konvičková, Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (1) Ing. Radomír Kuba 

nehlasoval: (1) Ing. Eva Jedličková 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-126-5/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (9. 11. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:55:21 

11. Odvolání a volba člena rady města Jeseník (bod číslo 30) 

Předkladatel: Jiří Juráš 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:55:29 (zvuk. záznam 0:55:00 - 19:01:17) 

Diskuze zahájena v 15:55:29 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D. - navrhuje tajné hlasování. Pro volbu/odvolání do funkce je to standardní 

postup.  

Jiří Juráš - navrhuje veřejné hlasování jako protinávrh k návrhu p. Dvořáka. Na minulém zasedání hovořil o, 

dle jeho názoru, likvidaci MKZ, ze které by měly být vyvozeny důsledky. Stav MKZ je jeden z mnoha 

důvodů pro navržené odvolání pana Vlazla. 
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Bc. Tereza Vodáková - dotazuje se p. zastupitele Juráše, jaké jsou konkrétní důvody pro odvolání a následně 

p. zastupitele Táborského, jaké jsou jeho vize v roli radního, za předpokladu, že by byl zvolen.  

Jiří Juráš -  Hlavním důvodem je stav organizace MKZ v minulém období. 

Bc. Miroslav Táborský - za dobu jeho působení v zastupitelstvu města nebylo zvykem předkládání vizí. 

Nicméně, pokud by byl zvolen členem rady města, snažil by se o to, aby město fungovalo a především, aby 

v radě nebyla pouze vláda jedné strany. K řešení jsou důležité věci, které se pět let neřešily,  jako např. hotel 

Slovan, SATEZA, doprava, atp. 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - na minulém zasedání p. Juráš uvedl spoustu nepravd, včetně toho, že se platy 

v MKZ zvýšily o 100%. Jedná se o tabulkové platy, čili to není možné. P. Táborský má i teď jako zastupitel 

možnost kdykoliv přijít s řešením jakékoliv záležitosti města, ať už se jedná o SATEZU nebo hotel Slovan. 

Dále uvedla, že školství a příspěvkové organizace spadají do její gesce.  

Tomáš Vlazlo - uvedl, že MKZ nikdy v gesci neměl. 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková - žádá p. Juráše o další důvody pro navržení odvolání pana Vlazla, 

jelikož MKZ v jeho gesci není. Dále uvedla, že složení rady odráží výsledky voleb.  

Ing. Václav Urban - uvedl skutečnosti z praxe, se kterými nesouhlasí, a to členství p. Vlazla v dozorčí radě 

Servisní společnosti Odpady Olomouckého kraje, vzhledem k tomu, že město neplánuje stát se akcionářem. 

Dále mu vyčítá četnost výjezdů na služební cesty během posledního půl roku, kdy z nich nejsou žádné 

výstupy.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - v akciové společnosti Odpady Olomouckého kraje je p. Vlazlo nominován za 

Olomoucký kraj z pozice krajského zastupitele. 

Bc. Tereza Vodáková - p. radní se zabývá komunitní energetikou, rozvojem města, digitalizací, Smart city, 

atd., proto se dotazuje p. Táborského, zda je schopen ho nahradit i v těchto oblastech.  

Bc. Miroslav Táborský - v případě zvolení by byl neuvolněný radní, nicméně by se zabýval veškerými 

záležitostmi, který by po dohodě s ostatními členy rady dostal na starost.  

Ing. Václav Urban - od krajského zastupitele by očekával, že bude informovat radu popř. vedení města o 

výstupech, ať už z jednání v servisní společnosti nebo ze služebních cest.  

Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D. - navržené odvolání se mu jeví neodůvodněné. Dotazuje se p. Táborského, 

jak by zvládal činnosti, které u p. Vlazla zaberou celý úvazek, v případě, že by byl zvolený jako neuvolněný 

člen rady.  

Mgr. Martina Seidlerová - dle jejího názoru je působení p. Vlazla v pozici uvolněného radního pozitivní, i 

díky jeho práci prošel MěÚ transformací. Jeho práce je zaměřená na občany a na transparentnost. Důkazem 

o jeho schopnosti je např. zavedení služby Senior taxi nebo participativní rozpočet. Pan Vlazlo je navíc 

členem množství pracovních skupin. Jeho odvolání by mohlo narušit pracovní procesy a kontinuitu na 

radnici. 

Tomáš Vlazlo - do dozorčí rady servisní společnosti byl nominován za Olomoucký kraj, jakožto zastupitel 

kraje. Nominován byl uskupením Piráti a Starostové. Odpady Olomouckého kraje nejsou pro Jeseník 

perspektivním partnerem v oblasti odpadů a nevidí momentálně smysl do této struktury vstupovat. To je 

však nutné oddělit od jeho funkce v dozorčí radě společnosti, kam byl nominován krajem. V tomto roce 

přijal pozvání na několik konferencí, kde byl řečníkem, např. Energetický management pro města a obce 

nebo mezinárodní seminář v oblasti Smart agenda. Důležité je čerpat vědomosti a zkušenosti od ostatních.  

Ing. Tibor Macík- jedná se o politické rozhodnutí, kdy zastupitelé projeví vůli o tom, kdo bude město 

reprezentovat v radě města.  

Jiří Juráš - stojí si za tím, že od r. 2017 se mzdové prostředky MKZ zvedly o téměř 100%. 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - nárůst byl o 40%, a to z důvodu změn v tabulkách.  
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Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - doplnění bodu programu na zahájeném jednání by mělo být odůvodněné 

něčím, co se stalo náhle po zveřejnění programu a zároveň nelze bod předložit na příštím zasedání. Pan 

Juráš argumentoval situací v MKZ v minulém období. Doplnění tohoto bodu nebylo adekvátní, protože se 

nejedná o situaci, která nesnese odkladu. Město Jeseník svou velikostí patří mezi obce s rozšířenou 

působností, kdy město vykonává i výkon státní správy. Na tyto obce je také přesouvána čím dál větší 

agenda. I mnohdy menší města mají dva místostarosty, v našem případě jsme ustoupili koaličnímu 

partnerovi, stejně tak jako v případě pěti členů v radě města. Odvolání bez varování je praktika velmi 

nespolehlivého partnera. Při setkání s koaličními partnery jí bylo jasně řečeno, že se nic takového nechystá. 

Pan Vlazlo má rozjednanou spoustu aktivit, energetickou koncepci, je členem prac. skupiny energetiky 

apod. Od minulého období má na starost participativní rozpočet, Senior taxi, Corrency, komunikaci s 

občany, spolupráci s Inovačním centrem Olomouckého kraje, digitalizaci úřadu a spoustu dalšího. Co se 

týká argumentu, že odvolání je politické rozhodnutí nesouhlasí. Odvoláním p. Vlazla budou ohýbány 

výsledky voleb. Pana Vlazla voliči volili opakovaně, znali jeho práci. Žádá o nečinění rozhodnutí, které 

bude proti rozvoji města.  

V 16:31:55 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "J. Juráš") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo volí pro bod č. 30 způsob hlasování - veřejné. 

Hlasování 

pro: 
(10) Jiří Juráš, Ing. Tibor Macík, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Václav Urban, Ing. Jana Konvičková, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. 

Eva Jedličková, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Radomír Kuba, Vít Kocuba 

proti 
(10) Tomáš Vlazlo, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Romana 

Grosičová Bráblíková, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Šarman, Mgr. Martina Seidlerová, Roman Kaderka, Lubomír Věstinský 

zdržel se: (1) Jiří Jelínek 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh nebyl přijat 

V 16:32:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "David Dvořák") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo volí pro bod č. 30 způsob hlasování – tajné. 

Hlasování 

pro: 

(12) Mgr. Martina Seidlerová, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš Vlazlo, Bc. Tereza 

Vodáková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Lubomír Věstinský, Jiří Jelínek, Roman 

Kaderka, Ing. Eva Jedličková, Jiří Šarman 

proti 
(8) Ing. Tibor Macík, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Václav Urban, Bc. Vendula Sukupová, Jiří Juráš, Bc. Miroslav Táborský, 

Ing. Radomír Kuba, Vít Kocuba 

zdržel se: (1) Ing. Jana Konvičková 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-127-5/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (9. 11. 2023) 
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V 16:36:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jiří Juráš") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo jmenuje Janu Konvičkovou, Evu Jedličkovou, Davida Dvořáka a Jiřího Jelínka členy 

volební komise. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Václav Urban, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Tibor Macík, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. Bc. Zdeňka 

Blišťanová, Jiří Šarman, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um., Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Juráš, Ing. Radomír Kuba, Roman Kaderka, Tomáš Vlazlo, Bc. Vendula Sukupová, 

Ing. Jana Konvičková, Vít Kocuba, Jiří Jelínek, Lubomír Věstinský, Mgr. Martina Seidlerová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-128-5/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (9. 11. 2023) 

V 16:36:55 předsedající zahájil tajné hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Jiří Juráš") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města odvolává zastupitele pana Tomáše Vlazla z funkce člena rady města Jeseník 

dlouhodobě uvolněného a volí zastupitele Bc. Miroslava Táborského členem rady města Jeseník 

dlouhodobě neuvolněného.  

  

V 16:36:54 bylo zahájeno tajné hlasování k bodu č. 30. 

Hlasování 

pro: 10 

proti 10 

zdržel se: 1 

nehlasoval: 0 

 

Návrh nebyl přijat 

Protokol o tajném hlasování je přílohou zápisu.  
 

V 16:36:55 bylo ukončeno tajné hlasování. 

  

V 16:50:18 Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová podal procedurální návrh na přerušení jednání. 

Jednání přerušeno 09.11.2023 v 16:50:23 

Jednání obnoveno 09.11.2023 v 17:00:40 
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JUDr. Marek Ruda - uvedl, že OZV je nutné zrevidovat z důvodu změn legislativy, vývoje judikatury a 

sjednocení formální stránky napříč obcemi.  

12. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místím poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství (bod číslo 13) 

Předkladatel: Tomáš Vlazlo, bod představila Ing. Regina Weiserová- vedoucí OŽP 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:02:31 (zvuk. záznam 2:02:02 - 2:08:41) 

Diskuze zahájena v 17:02:31 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Václav Dvořák dipl. um - navýšení poplatku chápe, nicméně by uvítal, kdyby do systému slev byly zahrnuty 

nezletilé děti.  

Ing. Regina Weiserová - úlevy a osvobození jsou na zastupitelích. Některé jsou ze zákona, některé jsou na 

obci, momentálně na úlevy město vynakládá 400 tis. Kč ročně. 

Mgr. Martina Seidlerová - jak je řešeno odkládání odpadů mimo nádoby? 

Ing. Regina Weiserová - pokud je dohledatelné, kdo odpad mimo nádobu uložil, pokutu dostane. Nicméně 

pokud to zjistit nelze, bohužel se to odklidí na náklady města, což ročně činí asi 200 tis. Kč. 

V 17:08:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou vyhlášku města Jeseník o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství. 

Hlasování 

pro: 

(20) Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Tibor Macík, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Jiří Jelínek, 

Jiří Juráš, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Dagmar Ponechalová, Václav Dvořák dipl. um., Lubomír Věstinský, Ing. 

Radomír Kuba, Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš Vlazlo, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Václav Urban, Ing. Jana Konvičková, Ing. 

Eva Jedličková, Roman Kaderka, Vít Kocuba, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (1) Bc. Miroslav Táborský 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-129-5/23 

zodpovídá: Regina Weiserová 

termín: 23. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:09:10 

13. Obecně závazná vyhláška města Jeseník, kterou se stanovují pravidla pro 

pohyb psů na veřejném prostranství ve městě Jeseník a vymezují prostory pro 

volné pobíhání psů (bod číslo 14) 

Předkladatel: Tomáš Vlazlo, bod představila Ing. Weiserová - vedoucí OŽP 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:09:28 (zvuk. záznam 2:08:59 - 2:13:02) 

Diskuze zahájena v 17:09:28 
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K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Radomír Kuba - co znamená mít psa pod dohledem, když ho nemá na vodítku? 

Ing. Regina Weiserová - osoba, která psa vede, musí vědět, že je natolik vychovaný, že ho může pustit. 

Pokud takového psa nemá, nesplňuje to, že ho má pod přímým vlivem.  

V 17:13:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou vyhlášku města Jeseník, kterou se stanovují pravidla 

pro pohyb psů na veřejném prostranství ve městě Jeseník a vymezují prostory pro volné pobíhání 

psů. 

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Tereza Vodáková, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Václav Urban, Lubomír Věstinský, Ing. 

Eva Jedličková, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Radomír Kuba, Jiří Jelínek, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Ing. Jana Konvičková, Roman Kaderka, Tomáš Vlazlo, Jiří Juráš, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Tibor Macík, Mgr. 

David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Vendula Sukupová, Vít Kocuba, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-130-5/23 

zodpovídá: Regina Weiserová 

termín: 23. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:13:31 

14. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o zřízení Městské policie Jeseník (bod 

číslo 15) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, bod představil Mgr. Bc. Martin Novotný - ředitel MP 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:13:45 (zvuk. záznam 2:13:16 - 2:15:36) 

Diskuze zahájena v 17:13:45 

V 17:15:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou vyhlášku města Jeseník, kterou se zřizuje Městská 

policie Jeseník. 

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Jiří Juráš, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Tibor Macík, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, 

Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Roman Kaderka, Ing. Radomír Kuba, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš Vlazlo, Ing. Jana Konvičková, Ing. Eva Jedličková, Lubomír Věstinský, Ing. 

Václav Urban, Jiří Šarman, Bc. Vendula Sukupová, Bc. Miroslav Táborský, Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-131-5/23 

zodpovídá: Martin Novotný 

termín: 1. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:16:05 

15. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku z pobytu (bod 

číslo 16) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, bod představil Ing. Karel Buchta - vedoucí FO 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:16:20 (zvuk. záznam 2:15:51 - 2:36:28) 

Diskuze zahájena v 17:16:20 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Tibor Macík - předložil protinávrh, a to se sazbou 30 Kč. Abychom mohli vyhodnotit, jaká je adekvátní 

výše poplatku, měli bychom znát náklady. Pokud by existoval zákon o cestovním ruchu, bylo by určeno, 

jaké procento z lázeňského poplatku půjde na odpady, veřejnou zeleň apod. Za předpokladu zvednutí 

poplatku zpět na 40 Kč, což je "předcovidová" úroveň, se zvedne příjem města asi o 1 mil. Kč. I v případě 

nezvednutí poplatku se ale zvýší výběr o asi 2 mil. Kč, a to proto, že budou po plánované změně legislativy 

opět platit poplatek i klienti lázní s tím, že maximální možný limit pro poplatek se ze zákona nemění. V 

případě zvýšení poplatku společně se zapojením klientů lázní by mělo město příjmy až 7, 2 mil. Kč. Co ale 

město vrací do cestovního ruchu? V lázních je 80% ubytovací kapacity a nic se tam nereinvestuje. Okolní 

lázeňské obce mají 20 Kč.  

Ing. Karel Buchta - znovuzpoplatnění klientů lázní je ze zákona. Avizovaný 1 mil. Kč navíc bude po 

zohlednění navrácení poplatku na 40 Kč. Naopak lázně jako např. Luhačovice, Karlovy vary, Mariánské 

lázně mají poplatek 50 Kč. Návrh 40 Kč je tedy kompromisní, a to i vzhledem k inflaci, protože nominálně 

zůstává na stejné výši jako v r. 2020.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - jedna z velkých investic, která je na podporu cestovního ruchu je např. 

chodník do lázní, což bude investice za 40 mil. Kč a dotace pokryje jen část. 

Ing. Tibor Macík - budování infrastruktury je základ, nespojoval by ho s cestovním ruchem. V lázních má 

300 občanů trvalý pobyt.  

V 17:35:49 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "T. Macík") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města vydává OZV o místním poplatku z pobytu se změnou - sazba 30 Kč. 

Hlasování 

pro: (4) Ing. Tibor Macík, Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková, Ing. Radomír Kuba 

proti 
(10) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Eva Jedličková, Ing. Václav Urban, Jiří Jelínek, 

Václav Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Tereza Vodáková, Jiří Šarman, Mgr. Martina Seidlerová 

zdržel se: 
(7) Roman Kaderka, Ing. Dagmar Ponechalová, Lubomír Věstinský, Tomáš Vlazlo, Bc. Miroslav Táborský, Bc. Vendula 

Sukupová, Vít Kocuba 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh nebyl přijat 
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V 17:36:23 předsedající zahájil hlasování o původním návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka 

Blišťanová") v tomto znění (dle předložené přílohy): 

Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou vyhlášku města Jeseník o místním poplatku z pobytu. 

Hlasování 

pro: 

(16) Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Ing. Tibor Macík, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, 

Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš Vlazlo, Lubomír Věstinský, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, 

Jiří Šarman, Ing. Václav Urban, Roman Kaderka, Ing. Eva Jedličková, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (5) Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková, Vít Kocuba, Bc. Vendula Sukupová, Bc. Miroslav Táborský 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-132-5/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: 23. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:36:57 

16. Obecně závazná vyhláška města Jeseník, kterou se zrušuje obecně závazná 

vyhláška č. 2/2014 ze dne 11. 9. 2014 o Omezení propagace některých sázkových 

her, loterií a jiných podobných her. (bod číslo 18) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, bod představil Ing. Karel Buchta - vedoucí FO 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:37:16 (zvuk. záznam 2:36:47 - 2:39:14) 

Diskuze zahájena v 17:37:16 

V 17:39:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou vyhlášku města Jeseník, kterou se zrušuje obecně 

závazná vyhláška č. 2/2014 ze dne 11. 9. 2014 o Omezení propagace některých sázkových her, loterií 

a jiných podobných her.  

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Tibor Macík, Roman Kaderka, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, 

Tomáš Vlazlo, Ing. Radomír Kuba, Ing. Eva Jedličková, Ing. Dagmar Ponechalová, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Vendula 

Sukupová, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Jana Konvičková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Martina 

Seidlerová, Lubomír Věstinský, Bc. Miroslav Táborský, Vít Kocuba, Jiří Šarman, Jiří Juráš 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-133-5/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: 23. 11. 2023 
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:39:43 

17. Informace o činnosti VaK - Vodovody a kanalizace, a. s. (bod číslo 20) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:39:56 (zvuk. záznam 2:39:27 - 2:47:38) 

Diskuze zahájena v 17:39:56 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

Bc. Miroslav Táborský - nedávno byla dokončena rekonstrukce úpravny vody, na kterou si společnost brala 

úvěr a teď si bere úvěr na dofinancování akce "Nový Keprnický potok". Neprojeví se to do ceny vodného a 

stočného? 

Ing. Václav Urban - na úpravnu vody v Adolfovicích si společnost úvěr nebrala. Vodné a stočné se bude 

navyšovat až v roce 2025 z důvodu kapitalizace úrokových sazeb. 

Ing. Lenka Podhorná - ředitelka společnosti - úpravnu vody společnost hradila z vlastních naspořených 

prostředků. Co se týká nového vodního zdroje, investice bude ve výši 127 mil. Kč, z toho 70 %, což činí 89 

mil. Kč bude krýt dotace ze SFŽP a vlastní zdroje budou realizovány z úvěru. Podařilo se nám získat 

jednoměsíční pribor a vysoutěženou marži. Úvěrové podmínky jsou velmi otevřené, v průběhu čerpání 

nemusíme dočerpat a bez poplatků můžeme mimořádně splácet i předčasně splatit. Představenstvo se 

rozhodlo ke kapitalizaci úrokových nákladů, což by mělo nejméně zatížit cenu vodného. Jedná se o účetní 

metodu, kdy po dobu výstavby vstupuje investice do hodnoty a postupně se rozkládá do ceny vodného. Díky 

volným úvěrovým podmínkám je možnost v r. 2026, kdy se začne úvěr splácet, ho předčasně splatit, a tím 

úrokové náklady snížit až na polovinu.  

Bc. Miroslav Táborský - bude  tomto případě mít společnost rezervu na nečekané poruchy? 

Ing. Lenka Podhorná - společnost rezervu má. Drobné havárie jsou zahrnuty ve Střednědobém plánu, 

nicméně při významné havárii by bylo nutné přehodnotit další plánované akce. Úvěrem se ale finanční zátěž 

rozloží do více let. 

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 20 - Informace o činnosti VaK - Vodovody a 

kanalizace, a. s. na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:48:07 

18. Informace o činnosti TSJ (bod číslo 21) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:48:19 (zvuk. záznam 2:47:50 - 3:18:44) 

Diskuze zahájena v 17:48:19 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Petr Nedbal - ředitel TSJ - krátce se zastupitelům představil a následně vyzval zastupitele k dotazům týkající 

se společnosti. 

Ing. Veronika Peštuková - dotazuje se představenstva na fotovoltaiku v areálu TSJ. Dále valné hromady, 

jaké byly její kroky po opakovaném překračování pravomocí předsedou představenstva. Dále se dotazuje na 

audit pohřební služby, v jaké fázi je reorganizace společnosti TSJ a ke studii o nakládání s odpady na 

Jesenicku po r. 2029 se dotazuje, zda proběhlo výběrové řízení a zda se jedná s okolními obcemi.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - dozorčí radě bude zaslána písemná odpověď na upozornění týkající se 

překračování pravomocí předsedou představenstva. Na pohřební službě se zpráva zpracovává.  
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Petr Nedbal - neustále se snižuje množství odpadu na skládkách, do budoucna bude potřeba řešit přepravu a 

přetřídění odpadů. Ve studii chtěli zhodnotit, zda pro to má společnost vhodnou plochu a jak se di budoucna 

připravit. 

Jan Šlosr - předseda představenstva TSJ - fotovoltaika se pozastavila z důvodu nevhodného dotačního 

programu. O pozastavení rozhodlo představenstvo.  

Ing- Václav Urban - kdo studii zpracovává? Jakým způsobem se bude nastavovat poplatek pro podnikatele? 

Jan Šlosr - vyhláška změnila poplatek za odpad na skládce od nového roku, prováděcí předpis přišel o 

několik měsíců později a vzhledem k tomu, že nejsou ve společnosti všechny mechanismy nastaveny 

správně, nikdo nezkontroloval, jaká má být výše poplatku. Z částky 1, 2 mil. Kč zůstává k úhradě asi 800 tis. 

Kč. Jedná se o nastavení kontrolních mechanismů ve společnosti, na které se p. ředitel zaměří.  

Petr Nedbal - vyhláška vyšla 7 měsíců po uvedení zákona o odpadech a měla 52 příloh, proto došlo k 

dysfunkci. Je v kontaktu se společností, která zajišťuje software na odpadové hospodářství a má možnost 

nastavit elektronické hlídání poplatků.  

Bc. Miroslav Táborský - jak proběhla reklamace na multifunkčním hřišti? Je kluziště připravené na sezónu? 

Jan Šlosr - hřiště se připravuje k provozu. V závěru listopadu proběhne za přítomnosti dodavatele zaledování 

a předpoklad spuštění je 5. 12.  

Ing. Jiří Uher - vedoucí OIM - hřiště bylo reklamováno, zhotovitel reklamaci uznal částečně. V létě došlo k 

rozebrání plastového povrchu a byly vyměněné některé chladicí okruhy. Zhotovitel provede zaledování. 

Reklamace není uzavřená. Je zadáno zpracování znaleckého posudku na kvalitu díla a čekáme na 

vyhodnocení. Zhotovitel zimní sezónu garantuje.  

Jan Šlosr  - audit na pohřební službě byl v 1. stupni proveden na Asociaci pohřebních služeb, nesplnil 

veškeré představy a po dohodě představenstva s MMR byl doporučen hloubkový audit na přelomu listopadu 

a prosince.  

Jiří Juráš - dotazuje se na rekonstrukci obřadní síně v Bukovicích. Dostaly se k němu negativní ohlasy na 

rekonstrukci. Jaká byla cena?  

Jan Šlosr - rekonstrukce proběhla bez projektové přípravy. Původně mělo dojít k rekonstrukci sociálního 

zařízení, ale jelikož došlo k pádu příčky mezi obřadní místností a sociálním zařízením, přistoupilo se k 

rozsáhlejší rekonstrukci. Obřadní síň měla být konzultována s p. architektem. Oslovil projektanty a obdržel 

nabídku na projekční práce, jelikož zastává názor, že rekonstrukce měla proběhnout nejdříve zvenku - 

především oprava střechy, zateplení apod. Celková cena byla 2, 3 mil. Kč.  

Ing. Václav Urban - obdržel obdobné názory od občanů, proběhlo místní šetření a celkově se jedná spíše o 

věc vkusu, určitě se nejedná o neúčelně vynaložené prostředky. 

Ing. Dagmar Ponechalová - bude probíhat náhradní výsadba po tújích na hřbitově? Bude se na hřbitově 

odlišovat kontejner na bio a směsný odpad? 

 Petr Nedbal - výsadba probíhá v aktuální době. Mezi pomníky byly vykácené túje, které byly nahrazeny 

novou výsadbou, ale potřebuje čas, aby vzrostla. V horní části hřbitova se čeká na dodání stromů, které 

budou vysazeny. Proces se protáhl z toho důvodu, že bylo nutné dodržel určitý postup, aby se stromy ujaly. 

Na tříděné nádoby na odpad se zaměří.  

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 21 - Informace o činnosti TSJ na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:19:13 

19. Úplatné nabytí pozemků v k.ú. Jeseník, ul. Tovární (bod číslo 22) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:19:29 (zvuk. záznam 3:19:00 - 3:32:06) 
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Diskuze zahájena v 18:19:29 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

Václav Dvořák dipl. um. - cena se mu jeví vysoká. Souvisí pozemek s plánem stezky z centra města do 

obchodní zóny a proč FV neschválil koupi? 

Ing. Radomír Kuba - ze strategického hlediska záměru rozumí, z ekonomického hlediska ho ale 

nepodporuje. Pokud se jedná o pozemek, kde za stávajícího stavu může být pouze parkoviště nebo dopravní 

hřiště, cena je vysoká, na druhou stranu je to pozemek v centru města. V případě, že má město dostatek 

finančních zdrojů a zvládne to bez navyšování kontokorentu, úvěrů apod., dalo by se to takové investici 

uvažovat. FV koupi zkoumá z pohledu pouze ekonomického, proto ji nedoporučil.  

Ing. Václav Urban - právě díky stezce je to cenný pozemek i dle názoru pana architekta, cena je stanovená 

dle znaleckého posudku a důležitý vliv na cenu má strategické umístění.  

Bc. Miroslav Táborský - souhlasí, že cena je vysoká.  

Ing. Tibor Macík - nemá problém s navrženou cenou, předcházelo tomu dlouhé vyjednávání. Situace je teď 

pro nákup nemovitostí pozitivní. Jedná se o velké prostředky, ale ukládají se do nemovitosti a i v případě 

nerealizace záměru je to dobrá investice.  

Ing. Radomír Kuba - má město zdroje na tuto investici? 

Ing. Karel Buchta - částku do konce roku zaplatíme z vlastních zdrojů, ale o to nižší stav účtu bude v příštím 

roce. Z ekonomického hlediska je to nenávratná akce, navíc město bude muset investovat do vybudování 

parkoviště. 

V 18:32:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje úplatný převod pozemků parc. č. 482/6 o výměře 753 m2, parc. č. 

482/7 o výměře 753 m2 a parc. č. 482/8 o výměře 753 m2, všechny v k.ú. Jeseník, z vlastnictví Ing. ██

██████████, Zlaté Hory, do vlastnictví města Jeseník, IČO 00302724, jako kupujícího. Kupní 

cena byla dohodnuta v částce 6.777.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(13) Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. 

um., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Jiří Juráš, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Eva Jedličková, Jiří 

Jelínek, Roman Kaderka, Tomáš Vlazlo 

proti (1) Ing. Dagmar Ponechalová 

zdržel se: 
(7) Bc. Miroslav Táborský, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Lubomír Věstinský, Vít Kocuba, Ing. Radomír Kuba, 

Jiří Šarman 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-134-5/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 15. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:32:35 

20. Úplatné nabytí pozemku parc. č. 2148/6 v k.ú. Jeseník od České republiky - 

Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (bod číslo 23) 
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Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:32:49 (zvuk. záznam 3:32:20 - 3:34:31) 

Diskuze zahájena v 18:32:49 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

V 18:34:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje úplatný převod vlastnického práva k nemovité věci - pozemku parc. 

č. 2148/6 o výměře 346 m2 v k.ú. Jeseník, obec Jeseník z vlastnictví České republiky, s příslušnosti 

hospodařit s majetkem státu Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, do vlastnictví 

města Jeseník. Kupní cena je ve výši 475.000 Kč. 

Hlasování 

pro: 

(19) Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Eva 

Jedličková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Jelínek, Ing. Jana Konvičková, Jiří 

Šarman, Lubomír Věstinský, Ing. Václav Urban, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Tomáš Vlazlo, 

Ing. Radomír Kuba, Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (1) Ing. Dagmar Ponechalová 

nehlasoval: (1) Bc. Miroslav Táborský 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-135-5/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 15. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:35:00 

21. Žádost o prodej pozemku parc. č. 1742 v k.ú. Jeseník - zahrádky ul. 

Kalvodova (bod číslo 24) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:35:10 (zvuk. záznam 3:34:41 - 3:39:55) 

Diskuze zahájena v 18:35:10 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

V 18:40:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města nevyhovuje žádosti Českého zahrádkářského svazu č. 1 Jeseník, IČO 62350757, 

se sídlem Čechova 1247/6, 790 01 Jeseník, osada č. 10, týkající se prodeje pozemku parc. č. 1742 o 

výměře 2758 m2 v k.ú. Jeseník. 

Hlasování 
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pro: 

(16) Václav Dvořák dipl. um., Roman Kaderka, Ing. Tibor Macík, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš Vlazlo, Ing. 

Václav Urban, Ing. Eva Jedličková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Lubomír Věstinský, Jiří 

Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Šarman, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Radomír Kuba 

proti (1) Vít Kocuba 

zdržel se: (4) Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-136-5/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 23. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:40:24 

22. Prodej pozemků - zahrádky v k.ú. Bukovice u Jeseníka (bod číslo 25) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:40:34 (zvuk. záznam 3:40:05 - 3:43:08) 

Diskuze zahájena v 18:40:34 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

V 18:42:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města nevyhovuje žádosti manželů ███████████████████████████, 

Jeseník, týkající se prodeje pozemkové parcely č. 666 o výměře 836 m2 v k.ú. Bukovice u Jeseníka. 

Hlasování 

pro: 

(13) Tomáš Vlazlo, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Eva Jedličková, Roman Kaderka, Ing. Václav Urban, Lubomír Věstinský, 

Václav Dvořák dipl. um., Bc. Tereza Vodáková, Vít Kocuba, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Jelínek, Ing. Radomír 

Kuba, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková 

proti (1) Jiří Šarman 

zdržel se: 
(7) Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Jana Konvičková, Ing. Tibor Macík, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. Martina Seidlerová, Bc. 

Vendula Sukupová, Jiří Juráš 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-137-5/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 23. 11. 2023 

V 18:43:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města nevyhovuje žádosti manželů ████████████████████████, Jeseník, 

týkající se prodeje pozemkové parcely č. 665 o výměře 530 m2 v k.ú. Bukovice u Jeseníka. 
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Hlasování 

pro: 

(13) Ing. Václav Urban, Roman Kaderka, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Bc. Zdeňka 

Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Lubomír Věstinský, Ing. Eva Jedličková, Jiří Jelínek, Ing. 

Radomír Kuba, Bc. Tereza Vodáková, Vít Kocuba 

proti (1) Jiří Šarman 

zdržel se: 
(7) Bc. Vendula Sukupová, Ing. Tibor Macík, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková, Mgr. Martina 

Seidlerová, Bc. Miroslav Táborský 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-138-5/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 23. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:43:37 

23. Dodatek č. 1 Smlouvy o vybudování technické a dopravní infrastruktury a 

budoucím převodu vlastnického práva k ní a souvisejícím pozemkům na město 

Jeseník (MJ-SML/0265/2022) (bod číslo 26) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:43:46 (zvuk. záznam 3:43:17 - 3:45:52) 

Diskuze zahájena v 18:43:46 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban- představil projednávaný bod.  

V 18:46:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o vybudování technické a 

dopravní infrastruktury a budoucím převodu vlastnického práva k ní a souvisejícím pozemkům na 

město Jeseník ze dne 02.05.2022 (č. MJ-SML/0265/2022-1), uzavřené s Ing.███████████████

██, Ing. ████████████ a paní █████████████████. Předmětem dodatku je 

prodloužení termínu kolaudace odvodnění komunikací stavby „Technická vybavenost RD Lipovský 

kopec“ – resort Pod Předním vrškem, do 31.12.2027.  

Hlasování 

pro: 

(21) Roman Kaderka, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Eva Jedličková, Jiří Jelínek, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. 

Dagmar Ponechalová, Ing. Radomír Kuba, Ing. Jana Konvičková, Lubomír Věstinský, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Bc. 

Zdeňka Blišťanová, Jiří Šarman, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Juráš, Tomáš Vlazlo, Bc. Vendula Sukupová, Mgr. 

Romana Grosičová Bráblíková, Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský, Václav Dvořák dipl. um. 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-139-5/23 

zodpovídá: Marcela Pučoková 
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termín: 23. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:46:21 

24. Prodloužení termínu k dokončení stavby na pozemku parc. č. 1313/44 v k.ú. 

Bukovice u Jeseníka, lokalita „Za Podjezdem" (bod číslo 27) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:46:32 (zvuk. záznam 3:46:03 - 3:48:37) 

Diskuze zahájena v 18:46:32 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

V 18:48:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města vyhovuje žádosti pana Karla Palečka, Jeseník, IČO: 76484262 a schvaluje 

prodloužení termínu k dokončení stavby na pozemku parc. č. 1313/44, k.ú. Bukovice u Jeseníka, 

v zóně „Za Podjezdem“ do 29. 11. 2024 formou uzavření dodatku č. 2 ke kupní smlouvě MJ-

SML/0895/2018. 

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva Jedličková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, 

Václav Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Lubomír Věstinský, Ing. Václav Urban, Vít Kocuba, Jiří Šarman, 

Jiří Jelínek, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Radomír Kuba, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Miroslav 

Táborský, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Jiří Juráš, Roman Kaderka 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-140-5/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 29. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:49:06 

25. Žádost o prominutí části platby, nebo splátkový kalendář Společenství 

vlastníků domu č. p. 1041 Tyršova ulice. (bod číslo 28) 

Předkladatel: Tomáš Vlazlo 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:49:21 (zvuk. záznam 3:48:52 - 3:53:28) 

Diskuze zahájena v 18:49:21 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Tomáš Vlazlo - představil projednávaný bod.  

p. Urbanová  - členka SVD- požádala o prominutí alespoň části nákladů.  
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V 18:53:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města neschvaluje žádost Společenství vlastníků domu č. p. 1041 Tyršova, Jeseník, 

IČO 28638921 (dále jen SVD) ze dne 9.10.2023 o prominutí úhrady částky 150.000 Kč z celkové 

částky 307.085 Kč, která byla městem SVD vyfakturována  dne 20.09.2023 a která představuje výši 

nákladů, které město Jeseník účelně vynaložilo na práce spojené s odstraněním vnější přípojky 

teplovodu k domu č.p. 1041 na ul. Tyršova v Jeseníku. SVD se k úhradě částky zavázalo v Dohodě č. 

MJ-SML/0446/2021 ze dne 17.04.2021.  

Hlasování 

pro: 

(15) Tomáš Vlazlo, Václav Dvořák dipl. um., Roman Kaderka, Ing. Václav Urban, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Ing. Tibor Macík, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Ing. Eva 

Jedličková, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Jelínek, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (6) Lubomír Věstinský, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Miroslav Táborský, Jiří Šarman, Vít Kocuba, Jiří Juráš 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-141-5/23 

zodpovídá: Bohuslav Vintr 

termín: 23. 11. 2023 

V 18:53:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Dohody o splátkách se Společenstvím vlastníků domu č. p. 

1041 Tyršova, Jeseník, IČO 28638921 (dále jen SVD) ve věci doplatku částky 150.000 Kč z původní 

částky 307.085 Kč, která byla městem SVD vyfakturována  dne 20.09.2023 a která představuje výši 

nákladů, které město Jeseník účelně vynaložilo na práce spojené s odstraněním vnější přípojky 

teplovodu k domu č.p. 1041 na ul. Tyršova v Jeseníku. Dohoda bude uzavřena na 24 měsíčních 

splátek ve výši 6.250 Kč, počínaje měsícem leden 2024 

Hlasování 

pro: 

(18) Roman Kaderka, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Tibor Macík, Jiří Šarman, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Jelínek, 

Tomáš Vlazlo, Ing. Eva Jedličková, Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Václav 

Urban, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Radomír Kuba, Lubomír Věstinský, Bc. Miroslav Táborský, Bc. Vendula Sukupová, Mgr. 

David Dvořák LL.M., Ph.D. 

proti (0) 

zdržel se: (3) Ing. Jana Konvičková, Jiří Juráš, Vít Kocuba 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-142-5/23 

zodpovídá: Bohuslav Vintr 

termín: 23. 11. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:53:57 
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26. Různé (bod číslo 29) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:54:20 (zvuk. záznam 3:53:51 - 4:06:13) 

Diskuze zahájena v 18:54:20 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - informovala, že město Jeseník získalo Cenu hejtmana za společenskou 

odpovědnost za rok 2022. 

Bc. Miroslav Táborský - obdržel od p. Vlazla podklady k SATEZE a. s., odhlašuje se celkem 7 bytových 

domů a nikdo nezískal stavební povolení. Jaký je důvod? Nájemné od SATEZY a. s. je zhruba ve stejné 

výši, jako prostředky, které byly vynaloženy na opravy. Teď se bude navíc investovat 1, 9 mil. Kč.  

Tomáš Vlazlo - nemůže odůvodnit, jak a proč rozhodl krajský úřad. Od r. 2020 bylo do letošního roku na 

nájemném vybráno 6, 3 mil. Kč a investováno 4, 4 mil. Kč. Po plánované investici - teplovod na ul. Horská 

bude nájemné rovno investicím. Je vhodné, aby se vybrané nájemné vracelo do údržby a investic. 

V 19:06:25 odešel Jiří Jelínek, přítomno 20 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 

(20) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. 

David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba, Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula 

Sukupová, Vít Kocuba, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Miroslav Táborský 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (1) Jiří Jelínek 

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 29 - Různé na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:06:42 

V 19:06:49 odešel Jiří Šarman, přítomno 19 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 

(19) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. 

David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Vít 

Kocuba, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Miroslav Táborský 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (2) Jiří Jelínek, Jiří Šarman 

27. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku ze psů (bod číslo 

17) 

Projednání bodu bylo odloženo. 

28. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku za povolení k 

vjezdu s motorovým vozidlem do vybraných míst a částí měst (bod číslo 19) 

Projednání bodu bylo odloženo. 
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29. Členství města Jeseník v asociaci Národní síť Zdravých měst ČR (bod číslo 

11) 

Projednání bodu bylo odloženo. 

30. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o zákazu konzumace alkoholických 

nápojů a žebrání na veřejných prostranstvích (bod číslo 12) 

Projednání bodu bylo odloženo. 

  

Jednání ukončeno 09.11.2023 v 19:06:57 
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Ověřeno ověřovateli: 

1)   20. 11. 2023 00:10 
 

  Ing. Dagmar Ponechalová, v.r. 

2)   16. 11. 2023 17:47 
 

  Roman Kaderka, v.r. 

  

Podpisy odpovědných osob: 

Starosta(ka): 
  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, v.r. 

Místostarosta(ka): 
  

Ing. Václav Urban, v.r. 
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